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Протокол 

пленарного засідання 12-ї сесії Старокостянтинівської  

міської ради 7 скликання від 29 вересня 2016 року 

(частина 1) 
 

Початок роботи сесії: 10.00 год. 

Місце проведення: НВК «Спеціалізована школа І ступеня, гімназія» ім. Героя України 

С.М. Бондарчука 

Всього депутатів – 34  

На початок роботи сесії зареєстровано – 25 депутатів 

Брали участь у роботі сесії – 27 депутатів (список додається)  

Відсутні:               Ваврищук М.В. 

Глушенюк Д.В. 

Малярчук С.Л. 

Петрук Ю.П. 

Поліщук А.М. 

Пономарьов С.В. 

Стаднік В.П. 

 

Брали участь у роботі сесії: 

Мельничук М.С. – міський голова; 

Бондарчук Т.В. – заступник міського голови; 

Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління виконавчого 

комітету міської ради;  

представники ЗМІ; 

керівники місцевих підрозділів державних органів виконавчої влади; 

керівники структурних підрозділів виконавчого комітету міської ради; 

керівники підприємств, установ, організацій міста; 

керівники комунальних служб міста 

представники громадських організацій, громадяни.  

(Список запрошених додається). 

 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати, запрошені! За даними секретаріату для участі у пленарному засіданні 

міської ради зареєструвалося 25 депутатів. Сесія є правомочною, тому пропоную розпочати 

роботу. 12-у сесію міської ради 7 скликання оголошую відкритою. (Звучить Гімн України).  

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати! Порядок денний 12-ї сесії міської ради знаходиться у вас на руках. 

Прошу ознайомитись з ним. Пропоную прийняти порядок денний 12-ї сесії міської ради за 

основу. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова:   

Чи будуть зміни, доповнення, зауваження до порядку денного? 

ПОЛУПАН С.П. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань будівництва, 

регулювання земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища: 

На Ваш розгляд виносяться пропозиція щодо виключення з порядку денного сесії питань, які 

стосуються регулювання земельних відносин, у зв’язку з тим, що не відбулось засідання 

постійної комісії з питань будівництва, регулювання земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища.  

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:   

Хто за те, щоб виключити з порядку денного 12-ї сесії міської ради питання, які стосуються 

регулювання земельних відносин. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 15; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

(Для участі у пленарному засіданні зареєструвалася депутат міської ради Шуляк О.О.). 
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ГРИВНИК В.Г. – депутат міської ради: 

На Ваш розгляд виноситься пропозиція розглянути питання «Про надання одноразової 

матеріальної допомоги» та «Про виділення коштів для організації підвезення учнів» відповідно 

п’ятим та шостим. 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:   

Хто за те, щоб п’ятим та шостим розглянути питання порядку денного 12-ї сесії міської ради 

«Про надання одноразової матеріальної допомоги» та «Про виділення коштів для організації 

підвезення учнів». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради: 

На Ваш розгляд виноситься пропозиція щодо включення до порядку денного сесії питання 

«Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради від 15.04.2016 року № 24». 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:  

Хто за те, щоб включити до порядку денного 12-ї сесії міської ради питання «Про внесення 

змін до рішення 5 сесії міської ради від 15.04.2016 року № 24». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

(За пропозицією, яка надійшла від фракції ПП «Сила людей», міський голова Мельничук М.С. 

оголосив перерву на 10 хвилин). 

(Для участі у пленарному засіданні зареєструвався депутат міської ради Франко А.М.). 

АФАНАСЬЄВ О.В.– депутат міської ради: 

На Ваш розгляд виноситься пропозиція розглянути питання «Про створення тимчасової 

контрольної комісії», «Про вжиття заходів та припинення незаконної діяльності заводу з 

виробництва акумуляторних батарей ТОВ «Мегатекс Індастріал»», «Про звернення до органів 

державної влади», «Про звернення до Державної екологічної інспекції України» та «Про 

звернення до Державної архітектурно-будівельної інспекції України» відповідно сьомим, 

восьмим, дев’ятим, десятим та одинадцятим. 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:   

Хто за те, щоб сьомим, восьмим, дев’ятим, десятим та одинадцятим розглянути питання 

порядку денного 12-ї сесії міської ради «Про створення тимчасової контрольної комісії», «Про 

вжиття заходів та припинення незаконної діяльності заводу з виробництва акумуляторних 

батарей ТОВ «Мегатекс Індастріал»», «Про звернення до органів державної влади», «Про 

звернення до Державної екологічної інспекції України» та «Про звернення до Державної 

архітектурно-будівельної інспекції України». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 14; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

(Депутат міської ради Гривник В.Г. запропонував розглянути питання порядку денного, які 

були опрацьовані постійними комісіями міської ради, після чого зробити тижневу перерву у 

пленарному засіданні і провести під час цієї перерви додаткові засідання постійних комісій 

міської ради. В процесі обговорення депутати міської ради дійшли згоди, що до перерви мають 

бути розглянуті перші шість питань порядку денного). 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова: 

Шановні депутати! Якщо більше пропозицій щодо порядку денного немає, пропоную 

прийняти порядок денний 12-ї сесії міської ради в цілому із проголосованими змінами та 

доповненнями, а також з умовою, що сьогодні ми розглянемо перших шість питань порядку 

денного, а всі інші – після перерви. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти порядок денний 12-ї сесії міської ради в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 2. Рішення прийнято. 

 

Порядок денний 

12-ї сесії Старокостянтинівської міської ради  

від 29 вересня 2016 року. 

1. Про направлення депутатських запитів. 

(Доповідає Мельничук М.С. – міський голова). 

2. Про план роботи міської ради на ІV квартал 2016 року . 

(Доповідає Степанишин О.Д. – секретар міської ради). 
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3. Про внесення змін до бюджету міста на 2016 рік. 

(Доповідає Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління 

виконавчого комітету міської ради). 

4. Про затвердження положення про відділ з питань реєстрації місця проживання виконавчого 

комітету Старокостянтинівської міської ради. 

(Доповідає Іванощук О.П. – завідувач відділу з питань реєстрації місця проживання 

виконавчого комітету міської ради). 

5. Про надання одноразової матеріальної допомоги. 

(Доповідає Шабельник Н.І. – начальник управління соціального захисту населення виконавчого 

комітету міської ради). 

6. Про виділення коштів для організації підвезення учнів. 

(Доповідає Пасічник А.П. – начальник управління освіти виконавчого комітету міської ради). 

7. Про створення тимчасової контрольної комісії. 

(Доповідає Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами). 

8. Про вжиття заходів та припинення незаконної діяльності заводу з виробництва 

акумуляторних батарей ТОВ «Мегатекс Індастріал». 

(Доповідає Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами). 

9. Про звернення до органів державної влади. 

(Доповідає Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами). 

10. Про звернення до Державної екологічної інспекції України. 

(Доповідає Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами). 

11. Про звернення до Державної архітектурно-будівельної інспекції України. 

(Доповідає Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами). 

12. Про затвердження Генерального плану міста Старокостянтинів Хмельницької області. 

(Доповідає Поліщук Ю.М. - завідувач відділу містобудування та архітектури виконавчого 

комітету міської ради). 

13. Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку м. Старокостянтинів на 2016 

рік. 

(Доповідає Овчар С.В. – заступник начальника управління економіки виконавчого комітету 

міської ради). 

14. Про внесення змін до статуту Старокостянтинівської житлово-експлуатаційної контори. 

(Доповідає Овчар С.В. – заступник начальника управління економіки виконавчого комітету 

міської ради). 

15. Про пайову участь (внесок) замовників у розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури м.Старокостянтинів. 

(Доповідає Поліщук Ю.М. - завідувач відділу містобудування та архітектури виконавчого 

комітету міської ради). 
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16. Про стан підготовки комунального підприємства по експлуатації теплового господарства 

«Тепловик» Старокостянтинівської міської ради до роботи в осінньо-зимовий період 2016 – 

2017 років. 

(Доповідає Савчук М.М. - директор комунального підприємства по експлуатації теплового 

господарства «Тепловик» Старокостянтинівської міської ради). 

17. Про хід виконання контрольних рішень сесій міської ради та перенесення термінів 

виконання. 

(Доповідає Гилюк А.В. - завідувач організаційно-контрольного відділу виконавчого комітету 

міської ради). 

18. Про надання земельної ділянки в оренду фізичній особі. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

19. Про надання земельної ділянки в оренду юридичній особі. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

20. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним особам. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

21. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок фізичним особам. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

22. Про надання земельної ділянки в постійне користування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

23. Про передачу земельних ділянок у власність. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

24. Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

25. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

26. Про встановлення сервітутного землекористування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

27. Про продовження терміну дії сервітутного землекористування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

28. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

29. Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради від 15.04.2016 року № 24. 

(Доповідає Камінська В.К. - заступник міського голови, начальник фінансового управління 

виконавчого комітету міської ради). 
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МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова:   

Шановні депутати! Переходимо до розгляду питань порядку денного 12-ї сесії міської ради 7 

скликання. 

1. СЛУХАЛИ: Про направлення депутатських запитів. 

ДОПОВІДАВ: Мельничук М.С. – міський голова. 

1.1. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо прохання 

негайно звернутися відповідно до подання Державної екологічної інспекції у Хмельницькій 

області від 23.09.2016 року № 1054/01 до суду з метою скасування виданого ТОВ «Мегатекс 

Індастріал» дозволу на спеціальне водокористування від 10.03.2016 року № 1068. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит департаменту екології та природних ресурсів 

Хмельницької ОДА.  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.2. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо прохання 

негайно звернутися до суду з метою скасування виданого ТОВ «Мегатекс Індастріал» дозволу на 

спеціальне водокористування від 10.03.2016 року № 1068.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит Державній екологічній інспекції у 

Хмельницькій області.  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.3. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

йому копії протоколу засідання виконавчого комітету міської ради, на якому розглядалося його 

депутатське звернення, як вказано у наданій йому відповіді від 27.09.2016 року № 43/3460-01-

42/2016.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу юридично-житлового відділу 

виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.4. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно того, чи створювався посадовими особами виконавчого комітету міської 

ради та чи підписувався міським головою документ, в якому викладена неправдива (на думку 

депутата) інформація з метою звинувачення його у скоєнні злочину, передбаченого ст.ст. 109, 

110 КК України, надання протоколу засідання виконавчого комітету міської ради, якщо цей 

документ розглядався на такому засіданні, а також щодо проведення службового розслідування 

щодо посадових осіб (у разі створення такого документу), причетних до його створення та 

поширення.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу юридично-житлового відділу 

виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П.  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.5. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. стосовно 

прокладання дороги до місця розташування контейнерів для збору сміття на прибудинковій 

території будинків, розташованих по вул. Прокоп’юка та Чайковського.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.6. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. стосовно 

облаштування футбольної та волейбольної площадок на прибудинковій території будинків, 

розташованих по вул. Прокоп’юка та Чайковського.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

завідувачу відділу з питань фізичної культури та спорту виконавчого комітету міської ради 

Сторожуку І.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 
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1.7. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо ремонту 

відмосток навколо будинків по вул. Прокоп`юка. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.8. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо прибирання 

території біля «розвалин прального комбінату». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. та начальнику Старокостянтинівського ККП Буличу В.Є. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.9. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо будівництва 

пішохідної доріжки від автобусної зупинки до входу в двір будинків по вул. Прокоп`юка, 3 та 

3/1. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.10. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо надання 

окремого приміщення для засідань клубу «Дозвілля» на базі ЗОШ I-III ступенів № 5. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.11. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо 

обладнання спеціальної площадки для вигулу собак по вул. Прокоп`юка.   

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.12. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо надання 

приміщення для засідань клубу «Надвечір`я» на базі ЗОШ I-III ступенів № 5.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.13. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо 

встановлення відповідних дорожніх знаків з метою заборони руху вантажного транспорту по 

вул. Кривоноса та Чайковського.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. та Старокостянтинівському ВП ГУНП в Хмельницькій області. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.14. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо 

капітального ремонту дорожнього покриття та будівництва тротуару по вул. Кривоноса.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.15. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо 

встановлення дорожнього знаку обмеження швидкості руху автотранспорту по вул. Бондарчука.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. та Старокостянтинівському ВП ГУНП в Хмельницькій області.  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 
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1.16. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо ремонту 

дорожнього покриття та обладнання зовнішнього освітлення по вул. Чайковського. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. та начальнику Старокостянтинівського МКП «Міськсвітло» Кухару В.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.17. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. щодо надання 

інформації стосовно відповідності державним стандартам встановлення люків під 

водовідведення по вул. Бондарчука. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит директору Старокостянтинівського КП ВКГ 

«Водоканал» Лактіонову О.Д. та начальнику Старокостянтинівського КРБШП Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.18. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Городової Л.О. щодо 

капітального ремонту дорожнього покриття по пров. Пулюя та Зарічний. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.19. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шуляк О.О. щодо надання 

інформації стосовно рішення про зняття з педагогічних працівників 10% виплати за 

престижність праці. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К., заступнику міського 

голови Бондарчук Т.В. та начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради 

Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.20. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Івонько С.В. щодо надання 

інформації стосовно відповідальних за ремонт водяних труб під будинками та в квартирах 

будинків по вул. Гончара, Меджибіжська, Стуса, пров. 20-ї Дистанції колій, Вернадського, 

Дорожній. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит директору Старокостянтинівського КП ВКГ 

«Водоканал» Лактіонову О.Д. та начальнику Старокостянтинівської ЖЕК Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.21. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Івонько С.В. щодо надання 

інформації стосовно ремонту доріг по вул. Мирного та Крашевського (за чиї кошти і хто має ці 

роботи виконувати). 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.22. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Івонько С.В. щодо надання 

інформації стосовно вартості робіт по будівництву очисних каналізаційних споруд в мікрорайоні 

«Вокзал ІІ». 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. та директору 

Старокостянтинівського КП ВКГ «Водоканал» Лактіонову О.Д. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.23. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Івонько С.В. щодо звернення 

до керівництва ТЗОВ «Кононівський елеватор» стосовно встановлення чи заміни фільтрів на 

зазначеному підприємстві. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику начальника управління економіки 

виконавчого комітету міської ради Овчар С.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 
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1.24. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Івонько С.В. щодо надання 

інформації стосовно відновлення потягу №755/756 Київ – Кам’янець-Подільський. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику начальника управління економіки 

виконавчого комітету міської ради Овчар С.В. та завідувачу юридично-житлового відділу 

виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.25. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Гаєвського С.В. щодо 

розміщення на автобусних зупинках графіків руху автобусів на маршрутах загального 

користування. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику начальника управління економіки 

виконавчого комітету міської ради Овчар С.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1; інші не голосували. 

1.26. Депутат міської ради Афанасьєв К.В. оголосив усний депутатський запит щодо 

розроблення та внесення на розгляд чергової сесії міської ради програми забезпечення в 2017 

році сімей, діти в яких хворіють на цукровий діабет, тест-смужками Акку-чек Перформа для 

проведення самоконтролю рівня цукру в крові.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. та заступнику 

міського голови Бондарчук Т.В.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.27. Депутат міської ради Ваврищук В.М. оголосив усний депутатський запит стосовно 

виконання робіт щодо благоустрою території навколо Старокостянтинівського автовокзалу по 

вул. Острозького, 2. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.28. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

переліку об’єктів нерухомого майна, що перебуває у власності (на балансі) 

Старокостянтинівської міської ради, а також всіх комунальних підприємств міста, зокрема, 

вказати адреси розміщення, площі, стан об’єктів, суми коштів, що надійшли від оренди (по 

кожному об’єкту, переданому в оренду). 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику начальника управління економіки 

виконавчого комітету міської ради Овчар С.В.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.29. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит стосовно 

надання копій актів з усіма додатками щодо перевірки за останні три роки Держфінінспекцією в 

Хмельницькій області виконавчого комітету Старокостянтинівської міської ради та комунальних 

підприємств міста. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. та завідувачу відділу 

бухгалтерського обліку виконавчого комітету міської ради Авраменко Л.Г. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.30. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Проказюка Т.О. щодо вжиття 

заходів стосовно включення до порядку денного сесії Старокостянтинівської міської ради 

внесених депутатом пропозицій та підготовки проектів рішень на розгляд сесії. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу юридично-житлового відділу 

виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.31. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Проказюка Т.О стосовно 

звернення мешканця будинку № 18/2 по вул. Велика Закузьминська Прощука М.С. з питання 
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неналежного утримання частини будинку (1/3) садибного типу Старокостянтинівською міською 

радою. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику управління соціального захисту 

населення виконавчого комітету міської ради Шабельник Н.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.32. Депутат міської ради Проказюк Т.О. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

правової оцінки дій директора підприємства по виробництву акумуляторних батарей ТОВ 

«Мегатекс Індастріал» Душенка О.С., який 20 вересня 2016 року не пропускав групу депутатів 

Старокостянтинівської міської ради, що мали перевірити стан виконання припису Державної 

екологічної інспекції у Хмельницькій області, на територію зазначеного підприємства. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит Старокостянтинівській місцевій прокуратурі.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.33. Депутат міської ради Проказюк Т.О. оголосив усний депутатський запит стосовно 

вжиття заходів щодо дотримання температурного режиму в приміщенні розташованої в буд. 

№ 9/58 по вул. Попова квартири № 19.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит директору комунального підприємства по 

експлуатації теплового господарства «Тепловик» Старокостянтинівської міської ради 

Савчуку М.М. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.34. Депутат міської ради Проказюк Т.О. оголосив усний депутатський запит стосовно 

підготовки звернення до управління культури, національностей, релігій та туризму 

Хмельницької ОДА щодо обстеження території історичного центру м. Старокостянтинів (так 

званої «Ринкової площі») з метою віднесення її до пам’яток археології.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу відділу культури, туризму та 

охорони культурної спадщини виконавчого комітету міської ради Муляру В.І.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.35. Депутат міської ради Проказюк Т.О. оголосив усний депутатський запит щодо ремонту 

дорожнього покриття по вул. Красовського. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.36. Депутат міської ради Михайлюк В.І. оголосив усний депутатський запит щодо 

виділення коштів для виплати заробітної плати працівникам Старокостянтинівського 

професійного ліцею. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

1.37. Депутат міської ради Гривник В.Г. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно коштів пайової участі замовників у розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури, що надійшли до бюджету міста протягом 2012 – 2016 років, а також 

заходів, що вживалися виконавчими органами міської ради з метою забезпечення надходження 

зазначених коштів.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К та завідувачу відділу 

містобудування та архітектури виконавчого комітету міської ради Поліщуку Ю.М.  

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 
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1.38. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит щодо 

ремонту футбольних міні-майданчиків із штучним покриттям на території 

Старокостянтинівських ЗОШ №№ 4 та 8.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 27; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 1. 

2. СЛУХАЛИ: Про план роботи міської ради на ІV квартал 2016 року.  

ДОПОВІДАВ: Степанишин О.Д. – секретар міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про план роботи міської ради на ІV квартал 2016 року». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету міста на 2016 рік.  

ДОПОВІДАЛА: Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового 

управління виконавчого комітету Старокостянтинівської міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про внесення змін до бюджету міста на 2016 рік». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 19; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 2; інші не голосували. 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження положення про відділ з питань реєстрації місця 

проживання виконавчого комітету Старокостянтинівської міської ради.  

ДОПОВІДАЛА: Іванощук О.П. – завідувач відділу з питань реєстрації місця проживання 

виконавчого комітету Старокостянтинівської міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про затвердження положення про відділ з питань 

реєстрації місця проживання виконавчого комітету Старокостянтинівської міської ради». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

5. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги.  

ДОПОВІДАЛА: Шабельник Н.І. – начальник управління соціального захисту населення 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про надання одноразової матеріальної допомоги». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.1 Гальчак М.І. - надати 

"ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.2 Сиротюк Р.А.- надати 

"ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.3 Мамчур Т.М. - надати 

"ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.4 Івков І.І. - надати 

"ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.5 Левковська Л.М. - надати 

"ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

6. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для організації підвезення учнів. 

ДОПОВІДАВ: Пасічник А.П. – начальник управління освіти виконавчого комітету міської 

ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про виділення коштів для організації підвезення учнів». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 26; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова:  

Шановні депутати! Згідно з прийнятим нами рішенням оголошую перерву в пленарному 

засіданні 12-ї сесії міської ради до 07.10.2016 року. 

 

 

Міський голова                                                                            М. Мельничук 


